
Protokol Nr 102117
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Miriskiego

w dniu 9 pa2dziernika 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni JanTarczyriski
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki

czlonkowie Zarzadu: Marek Pachnik
Piotr Wieczorer
t-ukasz Bogucki

oraz. Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki NieruchomoSciami
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalno5ci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawa realizacji zadania dotyczqcego wykonania dokumentacji projektowej budowy

tunelu drogowego w ciqgu drogi powiatowej nr 2284W pod liniq kolejowq nr 2 Warszawa
Centralna - Terespol w m. Sulejowek.

5. Przedstawienie wynikow konsultacji projektu Programu Rozwoju Powiatu Minskiego na
lata 2017-2020.

6. Przyjgcie projektow uchwal i innych materialow na XXV sesjq Rady Powiatu Miriskiego.
7 . Sprawy z zakresu gospodarki nieruchomosciami
8. Podjgcie uchwaly w sprawie przyznania stypendiow Starosty za wysokie wyniki w nauce.
9. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol

Specjalnych im. J. Porazinskiej w lgnacowie do realizacji projektu ,,Wszystkie kolory
kreatywnosci dla przyszloSci uczniow" w ramach Programu Erasmus+,

10. Sprawy oswiatowe.
1 '1 . Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na 2017 rok.
12. Sprawy ro2ne.
13. Przylgde protokolu posiedzenia w dniu 25 wrzesnia2017 r.

1 4. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad.1

Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyt posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Iarczynski przedstawit porzqdek posiedzenia,

P. l-ukasz Bogucki wnioskowal o wprowadzenie do porzqdku obrad punktu
dotyczqcego realizacji zadania polegajqcego na wykonaniu dokumentacji projektowej
budowy tunelu drogowego w ciqgu drogi powiatowej nr 2284W pod liniq kolejowq nr 2
Warszawa Centralna - Terespol w m. Sulejowek.
Starosta zaproponowal, aby powyzszq kwestiq wprowadzic do porzqdku jako pkt 4.
Z p owy 2szq zmianq Zarzqd P owi atu j ed n ogloS nie p rzy 1ql po rzqd e k pos i ed ze n i a .



Ad. 3

Starosta -Antoni Janf arczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawacn:
- trwajq prace zwiqzane z opracowaniem projektu budzetu na ZO|B r. Uplynql termin
skladania wnioskow do budzetu, obecnie merytoryczne wydzialy opiniujq wnioski i do
10 pa2dziernika powinny przekazac do Wydziatu Finansowego. ponadto trwajq
kons u ltacje z dyrektora m i powiatowych jed nostek orga n izacyj nych.
- wptyngta opinia Regionalnej lzby Obrachunkowej na temat wykonania budlelu za
I potrocze 2017 r. (opinia pozytywna),
- w zasadzie wszystkie inwestycje sq uruchomione, ul. Przemyslowa jest przejezdna,
nie jest jeszcze przejezdny most na ul. Budowlanej,
- interweniowalismy pisemnie do Starosty Otwockiego, jesli chodzi o budowg chodnikaw ul. Asfaltowej na terenie powiatu otwockiego (miat byc wykonany do kohca
wrze6nia br.),
- od 1 pa2dziernika br, jest nowy Komendant Powiatowy Policji w Minsku Maz.
p. Slawomir Rogowski, ll zastqpcq jest p. Sebastian Ciaston,
- odbyly siq uroczystosci zwiqzane z jubileuszem 2S-lecia Liceum Plastycznego,
- odbyto sig podsumowanie dziale'rt samorzqdow powiatowych i gminnych,lesli chodzi
o informatyzacjq i cyfryzacig, powiat minski zajqt I miejsce i zosiat Liderem Cyfryzacji
na Mazowszu,
- wplyngla od wojewody odpowied2 na skargg, ktorq zlo2yli6my do WSA jeSli chodzi
o uchwalg dotyczqcq diet radnych, wojewoda potrzymal swoje stanowisko w tej
sprawte,

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowat o nastgpujqcych sprawach:- wptynqly wnioski dyrektorow dotyczqce doposazenia gabinetow profilaktyki
zdrowotnej w sprzgt medyczny i aparaturq, (wnioski na kwotq 45.000 zl). Wnioski
zostaty przeslane do wojewody.
- zasygnalizowal, ze w zwiqzku ze zmianami przepisow lrzeba bgdzie zmienic uchwalq
Rady Powiatu Minskiego Nr XV/122\OB z dnia 25 czerwca 20OB r. a dotyczqcq
przyznawania Srodkow finansowych przeznaczonycn na pomoc zdrowotnq lt"
nauczycieli korzystajqcych z pomocy zdrowotnej,
- spotkat si9 z prezesem Jasinskim odnosnie utworzenia klas kolejowych,
w najblizszym czasie otrzymamy stosowny projekt porozumienia w tym zakresie,
- odbyto sig posiedzenie Rady Spolecznej S?ZOZ,
- w dniu 27 wrzeSnia br. odbyto sig spotkanie z dyrektorami jednostek, ktore beda
realizowaly program ,,Za Zyciem".

Ad.4
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powrocil do tematu projektu porozumienia

w sprawie opracowania dokumentacji projektowej na budowg tunelu. Powiedzial, 2e
jego wqtpliwo6ci dotyczq zapisu $ 12 projektu porozumienia. WyjasniN, ze mamy zgodg
Rady Powiatu, aby w ciqgu 2 lat (2018-2019) partycypowac w kosztach uzysklnia
dokumentacji projektowej na wybudowanie tunelu w Sulejowku, natomiast w $ 12
pojawia siq dalej idqce zobowiqzanie.
Starosta powiedziat, ze w $ 12 ust.2 jest zapis, ze powiat imiasto Sulejowek
zobowiqzujq siq do zagwarantowania PKP PLK S.A. dostgpu do wszelkich danych na
temat postqpu rzeczowego i finansowego inwestycji. A na poczqtku porozumienia
w S 1 okreSlono co to jest inwestycja.
Nastqpnie wyjasnit, ze ust. 3 tego paragrafu stanowi, ze powiat i miasto zobowiqzujq
siq do poddania kontroli Centrum Unijnych Projektow Transportowych w zakresie



prawidlowoSci prowadzonego postgpowania dotyczqcego dokumentacji projektowej
or az p ozostatyc h eta pow r ealizacli i n westycl r.

Starosta powiedzial, ze podpisujqc takie porozumienie przyjmujemy, Ze ktos bgdzie
nas kontrolowal w zakresie dokumentacji projektowej, ale rowniez dalszej realizacji,
kolejnego etapu, do ktorego nie mamy Zadnel zgody.
Starosta stwierdzil, ze w jego ocenie jest to wyjScie poza upowaznienie, ktore
posiadamy. Dodat, ze nasuwa siq pytanie, kto ma nas kontrolowac w zakresie
dokumentacji, skoro to my powinni5my kontrolowac co sig dzieje z pieniqdzmi, ktore
przekazujemy na ten cel.

Czfonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki powiedziat, ze pojgcie inwestycji zostalo
zdefiniowane w $ 1 i mazamkniqty zbior okreSlen.

Radca prawny -Agnieszka Uscinska powiedziala,2e zapisy $ 1 ust. 1 dotyczq
inwestycji idokumentacji. Stwierdzila, ze chcielibySmy, aby byto okieslone precyzlniej
ze uczestniczymy w pozyskiwaniu dokumentacji, Paragraf 12, o ktorym wczesniej nie
bylo mowy dotyczqcy kontroli stron, a nie dotyczy to dokumeniacji projektowej,
a wykonawstwa. Stwierdzif a, 2e zagroZen wigkszych na tym etapie nie widzi. Mamy
zapis odnoszqcY 9iQ, 2e do etapu ll bgdzie odrgbne porozumienie, gdzie bgOq
okre6lone warunkifinansowania i rozliczenia tej inwestyqi. Przy takiej konsirukcji giozi
tylko tym, 2e przystqpujEc do realizacji ll etapu powinni6my zawzec porozumienie
i przeznaczyciakqs kwotq pieniqdzy (mogE byc takie oczekiwania w stosunku do nas).
Na tym etapie ten g 12 nie jest potrzebny.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki powiedzial, ze prawdopodobnie jest to
standardowy zapis, ktory z Centrum Kontroli Projektow Unijnych zostat wprowaozony.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze nie jest to uzasadnienie,
co bgdq kontrolowac w naszym konkretnym przypadkr,.
Starosta powiedzial, 2e 1e2eli Zarzqd podtrzymuje swoje stanowisko to nalezy ustalic
termin podpisania porozumienia, ale trzeba miec Swiadomosc, ze nie jest to do konca
Jasne.
Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki powiedzial, 2e kluczowym jest to co powiedziaia
p. Agnieszka Uscinska, 2e nie rodzi to na tq chwilg zobowiqzan. Dodal, ze jest to
strategiczna inwestycja rozwojowa

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, ze nie ma nigdzie informacji jaka
jest skala dofinansowania tego zadania ze Srodkow unijnych.

Starosta - Antoni JanTarczynski wyjasnit, 2e na spotkaniu w PKP mowil o tym
jak potrzebne sq strategiczne zadania w Sulejowku, Mihsku Mazowieckim, i Mrozach
I caty czas ptezentuje takie stanowisko.

Zarzqd Powiatu zaa kceptowal p rojekt porozu m ien ia.

Ad.5
Wicestarosta Krzysztof Ptochocki powiedzial, 2e konsultacje projektu

Programu Rozwoju Powiatu Mihskiego na lata 2017-2020 trwaty bgdq od'dnia
22 sierpnia2017 r. do dnia 26 wrzeSnia 2017 r. Projekt Programu zamieszczony byt
na stronie internetowei oraz w BlP. W trakcie konsultacji wptynqty 3 formuiarzez wnioskami i uwagami. Uwagi dotyczyly glownie doszczegolowienia zapisow
dotyczqcych zakresu pomocy spolecznej i zostaty uwzglqdnione. Nie uwzglqdniono
uwagi dotyczqcej Analizy SWOT, Cel 4 Modernizacja i rozwoj infrisiruktury
transporlowej.

Wicestarosta dodal, ze wplynglo jeszcze pismo radnego Z. Grzesiaka, w ktorym
zwrocil siq o rozliczenie poprzedniej strategii inie opracowywanie nowego dokumentu.



Wyjasnil, ze nie ma mozliwo5ci prawnych przygotowania strategii, poniewaz jest
obowiqzek opracowania Programu Rozwoju.

P . Krzyszlof Plochocki powiedzial, 2e odnosnie rozliczenia Strategii to zostanie
przygotowane zestawienie co zostalo zrealizowane.

P rzed stawio n a i nfo rm aqa z wyn ikow kons u ltacj i zostafa przez Zarzqd p rzyj gta
Ad. 6

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e z
Powiatu ustalono, ze sesja odbgdzie siq 25 pa2dziernika br.,
16-20 pa2dziernika br.
Nastqpnie przedstawit projekt porzqdku obrad:

przewodniczqcq Rady
komisje Rady Powiatu

- Rozpatrzenie informacji dyrektora Zarzqdu Drog Powiatowych o stanie drog
powiatowych oraz przygotowaniu do sezonu zimowego 201712018.
- Informacja o przebiegu wykonania budzetu powiatu, informacja o ksztattowaniu sig
wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja z przebiegu wykonania planu
finansowego Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki zdrowotnei w Mirisku
Mazowieckim za I potrocze 20i7 r.
- lnformacja o stanie realizaqi zadan oSwiatowych za rok szkolny 201612017.- Podjqcie uchwaly w sprawie Programu wspolpracy Powiatu Minskiego
z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy
o dziatalnosci pozytku publicznego oraz o wolontariacie.
- Podjqcie uchwaly w sprawie w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej
szescioletniej Szkoly Podstawowej Specjalnej wch odzqcej w sktad Zespolu Szkoi
Specjalnych im. Janiny Porazinskiej w lgnacowie w osmioletniq Szkotq podstawowq
Specjalnq wchodzqcq w sklad Zespotu Szkol Specjalnych im. Janiny porazinskiej
w lgnacowie.
- Podjgcie uchwaiy w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej
Zasadniczej Szkoly Zawodowej wchodzqcej w sklad Zespotu Szkof Nr i
im. Kazimierza Wielkiego w Mirisku Mazowieckim w Bran2owqSzkolq I Stopnia.
- Podjqcie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej Szkoly
Specjalnej Przysposabiajqcej do Pracy dla uczniow z uposledzeniem umyslowym
w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniow z niepetnosprawnosciami
sprzqzonymi wchodzqcej w sktad Zespolu Szkot Specjalnych im. Janiny Poraziriskiej
w lgnacowie w Szkotq Specjalnq Przysposabiajqcq do pracy.
- Podjgcie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej Szkoly
Policealnej wchodzqcej w sktad Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawiczn"go
w Minsku Mazowieckim w Szkolg policealnq, o ktorej mowa w art. 1g ust. 1 pkt 2 lit. f
ustawy - Prawo oswiatowe.
- Podjqcie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej
Zasadniczej Szkoty Zawodowej Specjalnej wchodzqcej w sktad Zespofu SzkoN Nr i
im. Kazimierza wielkiego w Minsku Mazowieckim w Branzowa Szkote I stopnia
Specjalnq
- Podjqcie uchwaty w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej
Zasadniczej Szkoty Zawodowej wchodzqcej w sktad Zespotu Szkot Zawodowych Nr 2
im. Powstancow Warszawy w Minsku Mazowieckim w Branzowq Szkotg I Stopnia.- Podjqcie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej
Zasadniczel Szkoly Zawodowej wchodzqcej w sktad Zespolu Szkol im. Marii
Sklodowskiej - curie w Minsku Mazowieckim w Branzowq Szkolq I Stopnia.- Podjqcie uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztatcenia dotychczasowej
Zasadniczej Szkoly Zawodowej wchodzqcej w sklad Zespolu Szkol Agrotechn icznych
w Mirlsku Mazowieckim w Branzowq Szkolg I Stopnia.



- Podjgcie uchwaty w sprawie Programu Rozwoju Powiatu Minskiego na lata
2017 -2020.
- Podjgcie uchwaly w sprawie zalwierdzenia Programu naprawczego 20j7 - 2O1g
Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej w Minsku Mizowieckim.
Starosta - Antoni JanTarczynski powiedzial, ze program naprawczy powinna jeszcze
zaopiniowac Rada Spoleczna SPZOZ.
- Podjgcie uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu
Publicznemu Zespolowi opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim.
- Podjqcie uchwaiy w sprawie obowiqzujqcych w 2018 roku wysokoSci oplat za
usuniqcie i przechowywanie pojazdu usuniqtego z drogi oraz wysokosci kosztow
powstafych w razie odstqpienia od usunigcia pojazdu.
- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie okreSlenia przystankow
komunikacyjnych, kt6rych wlaScicielem lub zarzqdzajqcym jest Powiat Minski oraz
warunkow i zasad korzystania ztych przystankow.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie okre6lenia zadan finansowanycn
ze Srodkow Pahstwowego Funduszu Rehabilitacji Osob Niepetnosprawnych w 2017 r.
- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie ustalenia rozkladu godzin pracy
aptek ogolnodostgpnych na terenie powiatu minskiego.
- Podjgcie uchwaly w sprawie tekstu jednolitego Statutu Domu Pomocy Spolecznej
w Kqtach.
- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Minskiego na lata 2017-2024.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwaly budzetowej powiatu
Minskiego na2017 r.

skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e zmiany dotyczq m.in.:
- zwiqkszenia planu dochodow majqtkowych o kwotg 10.650 zl z przeznaczeniem na
oplacenie kosztow ustanowienia stuzebno6ci przejazdu i przechodu dla zwiqkszenia
u2ytecznosci na nieruchomosci o nr ew. 62412 porozonej w Mrozach,
- zwigkszenia planu wydatkow majqtkowych o kwotq 104.90g zl, w tym na zaKup
defibrylatora kwota 4.909 zl orazzakup samochodu osobowego na potrzeby Starostwa
kwota 100.000 zl,
- zwiqkszenia planu wydatkow biezqcych o kwotg 1 'l .150 zl w cKzil)
z przeznaczeniem na dofinansowanie do ksztalcenia pracownikow,
- zwiqkszenia planu dochodow biezqcych o kwotq 8.616 zl ztytulu zwiqkszenia planu
dotacji celowej dla pracownika PCPR na wyptatq dodatku pracownika socjainego
PCPR,
- zwigkszenia planu wydatkow biezqcych o kwotq 1 9.s00 zl dla pcpR,
- zmniejszenia planu wydatkow biezqcych o kwotg 15.612 zl w zwiqzku z realizacjq
projektu RPO WM ,,Czas na zmiany" przez pCpR,
- zmniejszenia planu dochodow biezqcych o kwotg 1178 zl z uwagi na ni2sze wptywy
dotacji celowych przekazywanych z gmin za uczestnictwo w Warsztatach Terapii
Zajqciowej.
- lnformacja dolyczqca oswiadczen majqtkowych radnych powiatu,
jednostek powiatowych i osob wydajqcych decyzje administracyjne z
starosty.

Materiaty na sesjg Rady Powiatu zostaty przyjgte.
Ad. 7

kierownikow
upowaznienia

Naczelnik Wydziafu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski
powiedzial, ze dyrektor ZSS w lgnacowie poinformowata, 2e w dniu 22 wrzesnia br.
zostata podpisana umowa dotyczqca nieodplatnego uZyczenia pomieszczenia



z dyrektorem Przedszkola Publicznego w Kaluszynie w cetu przeprowadzenia zalqc
z integracji sensorycznej, na okres do 22 czerwca 2O1B r.
Kolejno naczelnik powiedzial, ze dyrektor ZSS w lgnacowie zwrocita siq o wydanie
pefnomocnictwa do zawarcia umowy (o udostqpnienie nieruchomoSci) z Orange
Polska S.A. z siedzibq w Warszawie oraz wydanie pelnomocnictwa do udostgpnien-ia
nieruchomosci na doprowadzenie przylqcza telekomunikacyjnego do budynku
znajdujqcego siQ na nieruchomosci oraz przeprowadzenia w tym budynku
wewnqtrzbudynkowej instalacji swiatlowodowej, a lakle na korzystanie przez
operatora z nieruchomoSci w zwiqzku ze Swiadczeniem uslug telekomunikacyjnych.
Petnomocnictwa niezbgdne sq do wybudowania sieci szerokopasmowycn
realizowanych w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020
OS Priorytetowa 1 Dzialanie 1 .1 . Dodat , 2e szkola bierze udzial w programie, w ramach
ktorego bezplatnie bqdzie zainstalowany szerokopasmowy internet do szkoly.

Zarzqd Powiatu udzielit pelnomocnictwa oraz wyrczi\ zgodg na dysponowanie
nieruchomosciq na cele budowlane
P. Wojciech Osihski powrocildo pisma dyrektora ZSZ Nr 2 w Minsku Maz., w ktorym
zwrocil sig o wyra2enie zgody na przejgcie pomieszczen biurowych o pow. 37 mkw.z iednoczesnym wykresleniem z umowy ze szkotq wyZszq zapisow dot. tego
pomieszczenia.
Dodat, ze dyrektor ZSZ Nr 2 uzasadnit, ze pomieszczenia te bedq wykorzystane bgdq
na pomieszczenie administracyjne i podrgczny magazyn gospodarczy dla kierownika
gospodarczego, pomieszczenie konieczne ze wzglgdu na brak miejsca do
przechowywania dokumentacji i prowadzenia spraw sluzbowych, pomieszczen dla
szkolnych instruktorow nauki 1azdy, pomieszczenie potrzebne do kontaktow
instruktorow nauki jazdy z uczniami i przechowywania dokumentaqi ztym zwiqzanej,
lazienka dla uczniow z sektora zawodowego i osob korzystajqcych z sali
konferencyjnej.

Zarzqd Powiatu wyrazll zgodq na rozwiqzanie umowy w czgsci dotyczqcej
lqcznika o pow. 37 mkw. i przejqcie pomieszczehprzez szkolq.

Kolejno p Wojciech Osinski przedstawil wniosek firmy BMH Elektromix
z Minska Mazowieckiego, ktora na zlecenie PGE Dystrybucja w Lublinie opracowuje
projekt i w zwiqzku z tym zwtaca siq z pro6bq o uzgodnienie szczegolowej lokalizacji
oraz wydanie warunkow przebudowy urzqdzen elektroenergetycznych w dzialkach
nr 2889, 2890 i 2910 w obrgbie Minska Maz. dla projektu technicznego przebudowy
elektroenergetycznej sieci napowietrznej sredniego napigcia, slupy i przewody na
dziatkach 2889 i 2890 oraz budowie sieci kablowej sredniego napiqcia w nowej trasie
oraz budowie kontenerowej stacji dwutransformatorowej na dzialce 2889.
Wyjasnii, 2e dzialka nr 2889 to dzialka po bytym SOSzW na ul. Stankowizna, dzialka
nr 2890 to jest ul. Stankowizna (to byta droga powiatowa, ktorq aktem notarialnym
Miastu Minsk Mazowiecki),adzialka nr 2910 to droga po drugiej stronie szkoly, ktora
prowadzi do budynku FUD-u). Dodal, ze ten wniosek dotyczy nas tylko w zakresie
dzialki nr 2889, na ktorej zamierzajq wystawic dwutransformatorowq stacjg
kontenerowq, ktora od ul. Stankowizny zajqlaby 10 m.

Zarzqd Powiatu nie wyrazil zgody na przedstawione usytuowanie stacji
kontenerowej, projektant ma przedstawic innq propozycjq usytuowania stacji
kontenerowej.

Ad. 8
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

wplynqlo 14 wnioskow o przyznanie stypendiow Starosty za wysokie wyniki w nauce.



Wszystkie szkoly zloZyly wnioski o przyznanie stypendiow oprocz ZSS w lgnacowie
(dyrektor wyjasnila, ze nie ma zadnego ucznia, ktory speNniatby wymogi).
WyjaSnita, Ze w budzecie na ten cel sq srodki w kwocie Zq.+Oa-z+. Dodala, ze
stypendium wynosi 300 zllm-c i przyznawane jest na okres 10 miesigcy. Stypendia
przyznane zostafy:
1) Michalowi Jarek - uczniowi Gimnazjum w Gimnazjum i Liceum

Ogolnoksztatcqcym im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Minsku Mazowieckim;
2) Damianowi Koseskiemu - uczniowi Liceum Ogolnoksztalcqcego w Gimnazjum

i Liceum Ogolnoksztatcqcym im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Minsku
Mazowieckim;

3) Michalinie Gabrieli Mikulskiej - uczennicy Liceum Ogolnoksztalcqcego w Zespole
Szkot Nr 1 im. K. Wielkiego w Minsku Mazowieckim,

4) Maciejowi Czyzkowskiemu uczniowi Technikum w Zespole Szkot Nr I
im. Kazimierza Wielkiego w Minsku Mazowieckim,

5) Paulinie Wnuk - uczennicy Zasadniczej Szkoly Zawodowej w Branzowej Szkole
I Stopnia w Zespole Szkot Nr 1 im. im. Kazimierza Wielkiego w Minsku
Mazowieckim,

6) Danielowi Galqzka uczniowi Zasadniczej Szkoty Zawodowej Specjalnej
w Branzowej Szkole I Stopnia Specjalnej w Zespole Szkot Nr 1 im. Kazimierza
Wielkiego w Minsku Mazowieckim,

7) Annie Dianie Ksiqzek - uczennicy Technikum w Zespole Szkot Ekonomicznych
w Minsku Mazowieckim,

8) Agnieszce Smolinskiej- uczennicy Liceum Ogolnoksztatcqcego w Zespole Szkot
Ekonomicznych w Minsku Mazowieckrm,

9) Klaudii Pieniak- uczennicy Liceum Plastycznego w Zespole Szkol
Ekonomicznych w Minsku Mazowieckim,

10) Julii Paulinie Sadowskiej - uczennicy Technikum w Zespole Szkot Zawodowych
Nr 2 im. Powstahcow Warszawy w Minsku Mazowieckim,

11) Kacprowi Hawrysiowi - uczniowi Liceum Ogolnoksztalcqcego w Zespole Szkot
im. Marii Skfodowskiej-Curie w Minsku Mazowieckim,

12) Maftynie Wojcik - uczennicy Technikum w Zespole Szkol im Marii Sktodowskiei-
Curie w Minsku Mazowieckim,

13) Magdalenie szczygielskiej uczennicy Technikum w Zespole szkol
Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim,

14) Sylwii Dziugief - uczennicy Zasadniczej Szkoly Zawodowej w Branzowej Szkole
I stopnia w Zespole szkol Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim.

Nastqpnie odczytala projekt uchwaly w sprawte przyznania Stypendiow Starosty za
wysokie wynikiw nauce; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedzial sig jednogloSnie.

zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 64s117 w sprawie przyznania
Stypendiow Starosty za wysokie wyniki w nauce.

Ad. 9
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

dyrektor ZSS w lgnacowie zwrocila siq o zmiang zapisow uchwaly z dnia 22 sierpnia



2017 r., tj o tozszerzenie upowaznienia, Nastqpnie odczytala projekt uchwatyw sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol 
-Specjalnych

im. J' Porazihskiej w lgnacowie do realizaqi projektu ,,Wszystkie kolory kreatywnoSci
dla przyszloSci uczniow" w ramach Programu Erasmus+; przeprowadzono glosowanie,
w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedzial siq jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 646t17 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zespolu Szk6l Specjalnych im. J. porazinskiej
w lgnacowie do realizacji projektu ,,Wszystkie kolory kreatywno6ci dl;
przyszlo6ci uczniow" w ramach programu Erasmus+

Ad. 10
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powrocila do

sprawy przydzielenia godzin z budzetu powiatu jednostkom oSwiatowym
z przeznaczenlem na pomoc psychologiczno-pedagogicznq i dodatkowe zajgcia
pozalekcyjne od pa2dziernika2017 r. Zaproponowano tq samq liczbg godzin co w roku
minionym tj 89 godzin. Przyznajqc godziny poszczegolnym szkotom-brano pod uwagg
liczbq uczniow. wydziat zaproponowat nastgpujqcy podziaf godzin:
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqce w Minsku Maz. - 14,
- Zespol Szkot Nr 1 w Minsku Maz. - 20,
- Zespol Szkol Zawodowych Nr 2 w Mihsku Maz. - 16,
- Zespol Szkol Ekonomicznych w Mihsku Maz, - 17,
- Zespol Szkot im. M. Sktodowskiej- Curie w Minsku Maz. - 12,
- Zespot Szkot Agrotechnicznych w Mirisku Maz. 10.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie zatwierdzil podziat godzin.

Ad.11
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2017 rok. WyjaSnita, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu pafstwa, przeniesieniu wydatkow miqdzy paragrafami w ramach tego
samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych orazprzeniesieniu wydatkow . rur.*y
budzetowej i dotyczq:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowranego w Minsku Maz.
- Komendy Powiatowej Panstwowej strazy pozarnej w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Domu Pomocy Spolecznej Sw. Jozefa w Mieni,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.

Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastgpujqco:
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t_ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaNy,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek- za podjqciem uchwaly.
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie bylo.



Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 647117 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2017 rok.

4d.12
Ustalono, ze kolejne posiedzenia odbqdq sig 23 pa2dziernika, 6 listopada

i 14 listopada br.

Ad. 13
Protokol posiedzenia w dniu 11 wrzesnia 2017 r. zoslal przyiqty.

Ad. 14
Zamkn igcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. Marek pachnik

Piotr Wieczorek

t-ukasz Bogucki


